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PROTOKÓŁ NR XXXVIII/2017 

Z SESJI RADY DZIELNICY X 

SWOSZOWICE  

24 listopada 2017 roku 
(sala konferencyjna Rady i Zarządu Dzielnicy X ul. Inicjatywy Lokalnej 5) 

godz. 18:00–19:20 

 
Ad. 1 Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

Pan Jan Mikuła Zastępca Przewodniczącego o godzinie 18:00 stwierdził quorum i otworzył 

obrady XXXVIII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. Na sali obrad obecnych było 15 

członków Rady.  

Nieobecni: p. Przemysław Brożek, p. Józef Jałocha, p. Maciej Nazimek. 

Spóźniły się 3 osoby. 

Goście: Pan Mariusz Wagiel Dyrektor Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 35 oraz 

mieszkańcy osiedla Wróblowice. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad XXXVIII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Jan Mikuła zgodnie z zapisami Statutu Dzielnicy X poddał pod głosowanie wnioski do 

Rady o odstąpienie od terminu 8 dni na przedłożenie Przewodniczącemu poniższych 

projektów uchwał. 

 

Projekt Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Inicjatyw Lokalnych. 

Druk nr 317 

w sprawie zaopiniowania propozycji nowelizacji Statutu Dzielnicy X Swoszowice. 

 

Głosowanie: 15-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 318 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Borkowskiej w Krakowie na następny okres  

(znak sprawy: ML-02.7123.560.2017.AJ). 

 

Głosowanie: 15-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 319 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Krzemienieckiej w Krakowie na następny okres  

(znak sprawy: ML-02.7123.719.2017.AJ). 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 
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Projekt Komisji Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 320 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Krzemienieckiej w Krakowie na następny okres  

(znak sprawy: ML-02.7123.752.2017.AJ). 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się. 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

Druk nr 321 

w sprawie postawienia znaku B-35 „zakaz postoju” na ulicy Starowiejskiej. 

 

Głosowanie: 16-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 322 

w sprawie utworzenia Klubu Kultury Jugowice – placówki podległej pod Centrum 

Kultury Podgórza. 

 

Głosowanie: 16-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Następnie Pan Jan Mikuła poddał pod głosowanie wniosek trzech radnych o wprowadzenie 

punktu pn. „Wystąpienie Pana Mariusza Wagiela Dyrektora Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących nr 35” do porządku obrad i jego realizację po punkcie 3 „Przyjęcie 

protokołu z XXXVII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice”. 

 

Głosowanie: 15-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Wniosek został przyjęty. 

 

Po przyjęciu ww. wniosków p. Jan Mikuła poddał pod głosowanie projekt porządku obrad 

z ich uwzględnieniem. 

 

Głosowanie: 16-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Porządek obrad został przyjęty w następującym kształcie: 

 

Porządek obrad 

XXXVIII sesji  

Rady Dzielnicy X Swoszowice 

24.11.2017 r. 

 

1. Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

2. Przedstawienie porządku obrad XXXVIII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

4. Wystąpienie Pana Mariusza Wagiela Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących 

nr 35. 
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5. Projekty uchwał Rady. 

Druk nr 316 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2017. 

/projekt Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Inicjatyw Lokalnych/ 

Druk nr 317 

w sprawie zaopiniowania propozycji nowelizacji Statutu Dzielnicy X Swoszowice. 

/projekt Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Inicjatyw Lokalnych/ 

Druk nr 318 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Borkowskiej w Krakowie na następny okres  

(znak sprawy: ML-02.7123.560.2017.AJ). 

/projekt Komisji Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych/ 

Druk nr 319 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Krzemienieckiej w Krakowie na następny okres  

(znak sprawy: ML-02.7123.719.2017.AJ). 

/projekt Komisji Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych/ 

Druk nr 320 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Krzemienieckiej w Krakowie na następny okres  

(znak sprawy: ML-02.7123.752.2017.AJ). 

/projekt Komisji Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych/ 

Druk nr 321 

w sprawie postawienia znaku B-35 „zakaz postoju” na ulicy Starowiejskiej. 

/projekt Komisji Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych/ 

Druk nr 322 

w sprawie utworzenia Klubu Kultury Jugowice – placówki podległej pod Centrum 

Kultury Podgórza. 

/projekt Grupy Radnych/ 

6. Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

7. Oświadczenia i komunikaty.         

Następnie p. Jan Mikuła przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Jan Mikuła zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z XXXVII sesji Rady 

Dzielnicy X Swoszowice. 

 

Nikt się nie zgłosił.  

 

Wobec braku uwag protokół z XXXVII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice został przyjęty. 

 

Następnie p. Jan Mikuła przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 4 Wystąpienie Pana Mariusza Wagiela Dyrektora Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących nr 35. 

Pan Jan Mikuła oddał głos Panu Mariuszowi Wagielowi Dyrektorowi ZSO nr 35. 

 

Pan Mariusz Wagiel poruszył kwestię związaną ze stacją bazową telefonii komórkowej na 

dachu ZSO nr 35. Poinformował obecnych, że ZSO nr 35 ma zgody na ww. stację: Rady 
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Rodziców, Rady Pedagogicznej oraz wszystkie wymagane zezwolenia Prezydenta Miasta 

Krakowa, a także wyniki badań szkodliwości oddziaływania na środowisko, które są dużo 

poniżej dopuszczalnej normy. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Bogumił Bania, p. Mariusz Wagiel Dyrektor ZSO nr 35, p. Jan Mikuła, p. Tadeusz Murzyn, 

p. Anna Żurad, p. Tadeusz Murzyn, p. Artur Markiewicz, p. Angelika Kuczaj, p. Bogumił 

Bania, p. Dominik Galas. 

 

Podczas dyskusji wyjaśniono, iż na najbliższym posiedzeniu Komisja Edukacji Rady 

Dzielnicy X przygotuje stosowny projekt uchwały. Omówiono również kwestię związaną 

z lokalizacją stacji bazowych telefonii komórkowej na terenie Dzielnicy X. 

 

Po zakończeniu dyskusji p. Jan Mikuła przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 5 Projekty uchwał Rady. 

Pierwszy projekt uchwały został przygotowany przez Komisję ds. Budżetu Obywatelskiego 

i Inicjatyw Lokalnych. 

Druk nr 316 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2017. 

Pan Jan Mikuła oddał głos p. Angelice Kuczaj Przewodniczącej Komisji ds. Budżetu 

Obywatelskiego i Inicjatyw Lokalnych. 

 

Pani Angelika Kuczaj przeczytała niniejszy projekt uchwały i uzasadniła jego przygotowanie.  

 

Pan Jan Mikuła poinformował, iż do niniejszego projektu uchwały wpłynęła poprawka 

p. Macieja Nazimka Przewodniczącego Rady Dzielnicy X i poprosił p. Wojciecha Liszkę o jej 

odczytanie. 

 

Pan Wojciech Liszka przeczytał ww. poprawkę i uzasadnił jej przygotowanie. 

 

Następnie p. Jan Mikuła otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Tadeusz Murzyn, p. Dominik Galas, p Angelika Kuczaj. 

 

Podczas dyskusji omówiono kwestię związaną z propozycją przesunięcia środków zawartą 

w przygotowanej poprawce oraz projekcie uchwały. 

 

Po zakończeniu dyskusji p. Jan Mikuła poddał ww. poprawkę pod głosowanie.  

 

Głosowanie: 15-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-glos wstrzymujący się. 

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie p. Jan Mikuła poddał pod głosowanie niniejszy projekt uchwały 

z uwzględnieniem przyjętej poprawki pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-glos wstrzymujący się.  

Uchwała nr XXXVIII/311/2017 została podjęta. 
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Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję ds. Budżetu Obywatelskiego 

i Inicjatyw Lokalnych. 

Druk nr 317 

w sprawie zaopiniowania propozycji nowelizacji Statutu Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Jan Mikuła oddał głos p. Angelice Kuczaj Przewodniczącej Komisji ds. Budżetu 

Obywatelskiego i Inicjatyw Lokalnych. 

 

Pani Angelika Kuczaj przeczytała niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Jan Mikuła otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-glos wstrzymujący się.  

Uchwała nr XXXVIII/312/2017 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Bezpieczeństwa, Pomocy 

Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 318 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Borkowskiej w Krakowie na następny okres  

(znak sprawy: ML-02.7123.560.2017.AJ). 

Pan Jan Mikuła oddał głos p. Andrzejowi Balickiemu Przewodniczącemu Komisji 

Bezpieczeństwa, Pomocy Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

 

Pan Andrzej Balicki przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Pan Jan Mikuła otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 16-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-glos wstrzymujący się.  

Uchwała nr XXXVIII/313/2017 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Bezpieczeństwa, Pomocy 

Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 319 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Krzemienieckiej w Krakowie na następny okres  

(znak sprawy: ML-02.7123.719.2017.AJ). 

Pan Jan Mikuła oddał głos p. Bogumiłowi Bani. 

 

Pan Bogumił Bania przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Jan Mikuła otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Dominik Galas, p. Wojciech Liszka. 

 

Podczas dyskusji omówiono kwestię związaną ze sposobem zreferowania niniejszego 

projektu uchwały. 
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Po zakończeniu dyskusji p. Jan Mikuła poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 16-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-glosy wstrzymujące się.  

Uchwała nr XXXVIII/314/2017 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Bezpieczeństwa, Pomocy 

Społecznej i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 320 

w sprawie wydania opinii dotyczącej zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego 

położonego w budynku przy ul. Krzemienieckiej w Krakowie na następny okres  

(znak sprawy: ML-02.7123.752.2017.AJ). 

Pan Jan Mikuła oddał głos p. Bogumiłowi Bani. 

 

Pan Bogumił Bania przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Jan Mikuła otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 16-głosów za, 0-głosów przeciw, 2-glosy wstrzymujące się.  

Uchwała nr XXXVIII/315/2017 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Infrastruktury i ds. Obiektów 

Zabytkowych. 

Druk nr 321 

w sprawie postawienia znaku B-35 „zakaz postoju” na ulicy Starowiejskiej. 

Pan Jan Mikuła oddał głos p. Tadeuszowi Murzynowi Przewodniczącemu Komisji 

Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Tadeusz Murzyn przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Jan Mikuła otworzył dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

p. Dominik Galas, p. Angelika Kuczaj, p. Dominik Galas, p. Bogumił Bania, p. Agnieszka 

Pogoda-Tota, p. Angelika Kuczaj, p. Tadeusz Murzyn, p. Marcin Szewczyk. 

 

Podczas dyskusji wyjaśniono, iż wniosek zawarty w niniejszym projekcie uchwały jest 

wynikiem interwencji mieszkańców do Rady Dzielnicy X. Ponadto omówiono inne 

propozycje związane z wyeliminowanie nieprawidłowego parkowania pojazdów. 

 

Po zakończeniu dyskusji p. Jan Mikuła poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 17-głosów za, 0-głosów przeciw, 1-glos wstrzymujący się.  

Uchwała nr XXXVIII/316/2017 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 322 

w sprawie utworzenia Klubu Kultury Jugowice – placówki podległej pod Centrum 

Kultury Podgórza. 

Pan Jan Mikuła oddał głos p. Dariuszowi Rejkowi. 
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Pan Dariusz Rejek przeczytał niniejszy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  

 

Pan Jan Mikuła otworzył dyskusję.  

 

Pan Tadeusz Murzyn wyjaśnił, iż niniejsza sprawa omawiana była na posiedzeniu Komisji 

Infrastruktury i ds. Obiektów Zabytkowych. 

 

Pan Jan Mikuła poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 18-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Uchwała nr XXXVIII/317/2017 została podjęta. 

 

Następnie p. Jan Mikuła przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 6 Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

Pan Przewodniczący zapytał się, czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos. 

 

Mieszkaniec osiedla Wróblowice podkreślił, iż oczekuje nowego miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Wróblowice. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

p. Artur Markiewicz, mieszkaniec osiedla Wróblowice, mieszkanka osiedla Wróblowice, 

p. Tadeusz Murzyn, mieszkanka osiedla Wróblowice, p. Bogumił Bania, p. Artur Markiewicz, 

p. Bogumił Bania, mieszkanka osiedla Wróblowice, p. Andrzej Jończyk, p. Dominik Galas, 

p. Angelika Kuczaj, p. Artur Markiewicz, p. Angelika Kuczaj, mieszkaniec osiedla 

Wróblowice, p. Artur Markiewicz, p. Marcin Szewczyk. 

 

Podczas dyskusji omówiono kwestie związane z nowym mpzp Wróblowice i odstąpieniem od 

jego procedowania. Omówiono również przebieg spotkań z mieszkańcami w osiedlu 

Wróblowice w niniejszym temacie. 

 

Pan Tadeusz Murzyn zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 

 

Pan Jan Mikuła poddał zgłoszony wniosek pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 15-głosów za, 0-głosów przeciw, 0-glosów wstrzymujących się.  

Dyskusja została  zakończona. 

 

Następnie p. Jan Mikuła przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 7 Oświadczenia i komunikaty. 

Pan Jan Mikuła zapytał się, czy ktoś chciałby coś oświadczyć lub zakomunikować.  

 

Pani Angelika Kuczaj oświadczyła, iż przekazuje p. Dominikowi Galasowi propozycję zmian 

w Statucie Dzielnicy przygotowaną przez Komisję Dialogu Obywatelskiego RMK. 

 

Następnie p. Jan Mikuła zakończył sesję słowami „Zamykam XXXVIII sesję Rady Dzielnicy 

X Swoszowice” zwołaną na 24 listopada 2017 r. na godz. 18.00. 

 

Koniec sesji godzina 19:20.  
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Protokolant:                                                                Prowadzący obrady: 

Adam Kan                  Zastępca Przewodniczącego  

        Rady i Zarządu Dzielnicy X Swoszowice 

 

       Jan Mikuła 


